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Cpl. Ancil DeLancy #2228

Page 1

The day is Wednesday, the date is January 24, 2007, the time now is 2149. The following
interview is in connection with the departmental shooting at 1513 Shellford Lane, in Accokeek,
Maryland. Uh, this interview is being conducted by Lt. Walls ID 1398, in the 1500 block of

Shellford Lane.

Walls:

DeLancy:

Walls:

DeLancy: ‘

Walls:

DeLancy:

Walls:

DeLancy:

Walls:

DeLancy:

Walls:

DeLancy:

Walls:

DeLancy:

Walls:

DeLancy:

Walls:

For the record, would you state your full name, rank, identification number and
duty assignment?

Corporal DeLancy, ID 2228, Oxon Hill Patrol.

Okay, Cpl. DeLancy could you spell your first name for the record?
Yes, A-n-c-i-1.

Okay, is there .a middle initial?

B as in Boy.

Okay. Okay, and Officer DeLancy this, uh, interview is being recorded with your
knowledge and consent, is that correct?

Yes it is.

Okay, uh, Cpl. DeLancy you had an, uh, occasion to respond to 1513 Shellford,
uh, for a call for service, correct?

Yes I did.

How did you come to, uh, get that call?

The call came out as a signal 13, and I responded.

Okay, and where did you respond from?

[ was at the location of the, um, Deal and Marcy Avenue.
Okay, and did you respond with anybody else?

Um, on the way there were three other cruisers in front of me.

Okay, and when you arrived on the scene, um, what officers did you see on the

scene here?
0000013
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DeLancy: I, when I got out of my cruiser I ran to the door, and I saw Cpl. Jones inside the
house,

Walls: * Okay, and Cpl. Jones you know his ID number?

DeLancy: No I do not.

Walls: Okay, do you work with Cpl. Jones?
DeLancy: Uh, I'use—we used to be on the same squad. We’re on different shifts now.
Walls: Okay, and you know his first name?

DeLancy: George.
Walls: Okay. Um, did you have any contact with the off duty unit inside 15139

DeLancy: Yes I did.
Walls: Okay, and uh, what if anything did you hear him say?

DeLancy: Uh, when I responded up stairs I saw the two, uh, guys, I know on the floor and
they were being worked with. Uh, fireboard was working on them. [ then saw
the officer, um, I asked him if he was okay. Um, actually I told him he can go
downstairs and I'll stay up here with them. He said he just wanted to get them out
his house. Unm, basically he told me that they were there delivering, um, some
items and next thing they know they didn’t want to get out the house and one of
them punched him in the face, is what he told me. '

Walls: Okay, did you notice any injury on the off duty officer?
;% DeLancy: I did see a slight, uh, cut—I believe to his right cheek, I’m not actualfy certain of

that, but I did see a, a cut somewhere on his face. Or either cheek or forehead, I
can’t remember correct. :

Walls: A cut?

DeLancy: A cut or a scrape, a scratch.
Walls: Oka)f, was it bleeding?
DeLancy: No.

0000014
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DeLancy: Yes.

Walls: Okay, um, when you, when the off duty made that statement to you, did, did you
ask him what happened or did he just offer you that information?

DeLancy: No, he just offered the information, I did not ask him what happened.

Walls: Okay, can you tell me, um, exactly what he told you, um, as detailed as you can?

DeLancy: Yes. Iasked him if he was okay. He said, yes. He’s okay. Itold him he can go
downstairs and I'll stay up here with them. He said, no, he just wants to get them
out of his house. He just wants the guys out of his house. Uh, then he told me
that they were delivering some items to his house. Then they were walking
around the house and he said, his wife and child was at home. And he told ‘em

they have to leave. And at which time one of them punched him in the rnouth
And that’s as fff—where it ended.

Walls: Okay—

DeLancy: The, the story ended from what he told me. But then some officers told him to
come downstairs and that’s when he, he did go downstairs.

Walls: Okay, so they basically interrupted a conversation—
DeLancy: Yes—

Walls: and asked him to come downstairs?

DeLancy: Right,

Walls: Who were those ofﬁce;fs?

DeLancy: I remember seeing, uh, the detectives Stacy, uh, Hampton, out of Oxon Hill.

Walls: Okay.
DeLancy: He was waving to him to come downstairs. 4
Walls: Qkay, and the, um, other officers, uh, in house, were they in a position to hear that
conversation?
- DeLancy: I was the only one upstairs at the time.
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Walls:
DeLancy:
Walls:
DeLancy:
Walls:
DeLancy:
Walls:
DeLancy:
Walls:

DeLancy:

Walls:
DeLancy:
Walls:

DeLancy:

Walls:
DelLancy:
Walls:
DeLancy:

Walls:

Okay and fireboard was already on the scene?

And fireboard was on scene, yes.

And how many fire personnel were, were there?

Uh, there weré two egch one, two for each person.- So—-

Okay, so four— |

four of them all together.

Okay.

At that time. Until more came afterwards.

And, um, where in the house did this occur?

It was on the upstairs in the, uh, hallway area. While one, one guy was at the, I

believe was at the master bedroom doorway at the top of the steps. And the other
guy was down on the hall, um, was there’s a bathroom and then there’s another

bedroom there.

Okay, could you see that they were injured?

Yes I could.

Okay, and where were they injured?

The first person that was by the master bedroom I saw a gunshot wound to his
stomach. And I believe he had one to his, to his, um, leg. Because he’s lot of

pain and trying, trying to move his leg. The other guy, uh, suspect, I saw with a
gunshot wound to the chest, um, and also to his leg. Those are the only injuries I

- could see at the time.

Okay, and uh, did you notice anything laying around on the floor?
Yes I did see, uh, two bullet cases on the floor.

Okay, just casings?

Yes.

Okay. Um, what about the off duty’s weapon?
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DeLancy: 1 did not see his weapon.

Walls: Okay, did you make any inquires about his weapon?

DeLancy: No Idid not. -

Walls: Did he make any statements to you about where hlS weapon was at that time?
DeLancy: No he did not.

Walls: Do you know if he was wearing it?

DeLancy: No I do not know.

Walls: Okay, um, and once, uh, detective—

DeLancy: Hampton.

Walls: Hamptdn, um, asked him to come downstairs what happened after that?

DeLancy: I don’t know what he, uh, what he went after that. I know he did go downstairs
but after that I’'m, I believe he left, he came outside. But I'm not absolutely

certain.
Walls: _ Okay—
DeLancy: Cuz I was paying attention to the suspects,
Walls: Okay, what did you do at that point?
DeLancy: I just stood there because, uh, one suspect was handcuffed and the other was not.

So I stayed there with the one that, right in between both of them keeping my eye
on both of ‘em, since one of them was not handcuffed. Um, asked fireboard did
they want handcuffs off the other one. And she asked me would I stay there. I
said, yes, I’m here to, um, keep an eye on them. And then she said, yes, okay, we
can take off the handcuffs. At that time, um, Cpl. Jones came upstairs with a
handcuff key and removed the handcuffs off the first suspect. '

Walls: Okay and then what did you do?

DeLancy: I continued to stand there until fireboard, other fireboard members came and, um,
and when they were taking him out. I stay with the second suspect. The one that
was shot in the chest. Um, I came outside with him. I gotin back of the

0000017
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ambulance with them and we, uh, proceeded to, uh, Pine and 210, which is where
the helicopter landed for them.

Walls: Okay, and so you stood by, um, they were loaded on the helicopter?

DeLancy: Right. I didn’t go to the helicopter. I stayed with the ambulance.

Walls: Okay, and what did you do after that?

DeLancy: Then I got into the car with my sergeant and came back to the scene.

Walls: Okay, and did you have any duties and responsibilities once you arrived back on
the scene?

DeLancy: No I did not.
Walls; Okay. Okay, Cpl. DeLancy is there anything, um, regarding this incident, uh, that

we haven’t discussed that you think maybe important, something we haven’t
talked about?

DeLancy: Uh—

Walls: Any observations you made?

DeLancy: No, none at ali.

Walls: Okay, and uh, the other officers on the scene were Officer Jones and ?

DeLancy: Right. Cpl. Jones was, was the first one here. He was, he was the only one in the
house when I got here. Um, a group of us did get here together but I actually ran
ahead of them.

Walls: Okay.

DeLancy: And went in the house. Uh, it was two Forest Heights officers, I know that.

Walls: Okay. Is there anything else? -

DeLancy: No that’s it.

Walls: Okay, uh, any other additions or corrections to this interview that you would like
to make?

DeLancy: No

0000018
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Walls: And statement is true and correct to the best of your knowledge?

DeLancy: Yes it is.

Walls: Qkay, the time now is 2158 and this concludes the interview. Ithank you for your
time. : e

DeLancy: You're welcome.

(RECORDING PAUSED)

(RECORDING RESUMES)

Walls: - Okay, uh, time is 2159 we’re back on record. Cpl. Delaney, um, I neglected to

advise you that, um, I'm, uh, I'm giving you a direct order not to discuss, uh, this
incident with anybody other than, uh, the investigator in this case or a prosecutor
that may be assigned. Um, anyone that, uh, inquires about this incident you just
direct them to members of the Special Investigative Response Team.
Understand?

DeLancy:  YesIdo.

Walls: Okay. The time now is, uh, 2159 and this concludes the interview.
End of Recording
sm
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Prince George’s County Police Department
Recorded Interview Script

To be read when interviewing a Witness

The Date is'i:n'Ja . el 9 2o andthetimeis_Jlo o2
D : Date Time

ay
The following interview is in connection with case # _S5Ta7 - 67 and is
IAD Case Number

being conducted by St Ao #7279  at __ T - TV

Onvestiga Location

For the record, would you state your name, address and telephone number. This interview is

being recorded with your knowledge and consent, is this correct?

PROCEED WITH INTERVIEW

Are there any additions or corrections to this interview that you would like to make?
Is this statement True and Correct to the best of your knowledge?

This concludes the interview, thank you for your cooperation, the time is J{e¥ (e

Time

STATEMENT OF: _[A4. Vaven Dermavyis liviagsdan #7373
HOME ADDRESS: : PHONE:

O X v Hl ;™D 282
BUSINESS ADDRESS: PHONE:

B —— ]

THIS RECORDED STATEMENT IS TRUE AND CORRECT TO THE BEST .OF MY

KNOWLEDGE.

A

WITNESSED BY SIGNATURE

%/1/Y
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The date is Friday, February 9, 2007 and the time is 1642 hours. The following interview is in
connection with case number SI 07-07 and is being conducted by Sgt. Ajani ID 1994, at District

4,

Ajani: For the record, would you state your name, work address and work telephone
number? _ .=

Livingston: My name is, uh, Daren D, Livingston. I'm a Licutenant with Prince George’s
County Police Department. My job location is 5135 Indian Head Highway, Oxon

Hill, Maryalnd.
Ajani: And your work telephone number?
Livingston: My work telephone number is 301-749-4920.

Ajani: This interview is being recorded with your knowledge and consent, is this -
correct? :

Livingston:  Sir, yes sir,

Ajani: Lt. L1v1ngston do you recall responding to a departmental shooting that occurred
on January 24"7

Livingston:  Yes sir.

Ajani: Could you describe for me in detail what you saw and what you did once you
arrived on the scene?

Livingston:  Uh, on January 24™ at approximately, um, 1947 hours, um, we're dispatched to,
um, (sighs) d:spatched to,um, a 1513 Shellford Lane, in reference to a signal 13,
officer in trouble. Um, I responded to the scene and, um, my officers were on the
scene already when I got there. Officer Jones at the front door. I spoke with
Officer Jones making sure he secured the, um, the crime scene, the house itself. 1
ordered other guys to, um, establish a perimeter and put up tape to block out, you
____know, people from coming through the scene. I, uh, did make a brief contact

[ with, um, Cpl. Washington, who was the officer involved in a shooting. At the
—"\4 time, he could not speak because he was, um, he said his mouth was hurting. And
I told him that if he needed anything I was the commanding officer on the scene,
uh, to get back in contact with me.

|

Ajani: Lt. Livingston did you go inside the house?

Livingston:  No sir, I did not go inside the house.
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Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Ajani:

Livingston:

Did Keith, did Cpl. Keith Washington tell you what happened inside his house?
No sir, he did not tell what happened.

At any point did you see Cpl. Keith Washington speaking to his wife?

No, at no point at all I saw his speak to his wife.

Did you see Cpl. Keith Washington speaking to anyone?

I’m not for sure. He was standing beside a couple of investigators, um, um, and I
don’t know if he was speaking to them or not. I know he was holding his mouth,
so, and like I said, earlier, I, I initially tried to speak to him, but he did not speak
to me. Because, uh, his mouth was swollen and, uh, and he could not speak.

At any point, did you see his wife?

I saw his wife, um, at the neighbor’s house across the street, um, um, Detective,
um, Stacy Hampton's house. That’s where his wife was when I saw her again.

What was her demeanor when you saw her?

She was like, | assume anyone would be, she, I guess, she was shooken up real
bad. Uh, cause whatever happened at her house.

Did you speak to her?

I said hello to her, cuz I, I knew her from past, uh, meeting her before. Um, I met
her before some years ago. So I just spoke to her, say hello. That was it.

Did she tell you what happened inside the house?

No sir.

Lt. Livingston, are there any additions or corrections to this interview that you
would like to make. -

4

Uh, not at this time, sir.

Is this statement true and correct to the best of your knowledge?

Yes sir.
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Ajani: This concludes the interview. Thank you for your cooperation, the time now is.
1646 hours.

End of Recording
sm
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Prince George’s County Police Department
Recorded Interview Script

To be read when interviewing a Witness

The Date is mnm’ﬂ;, Seb 12,2587  andthe timeis_tz s

Day Date Time
The following interview is in connection withcase #_sT o7 n~ _and is
‘ IAD Case Number
being conducted by _ St A ot /997 at _Disd TV
estigat Location

For the record, would you state your name, address and telephone number. This interview is

being recorded with your knowledge and consent, is this correct?

PROCEED WITH INTERVIEW

Are there any additions or corrections to this interview that you would like to make?

Is this statement True and Correct to the best of your knowledge?
1257

This concludes the interview, thank you for your cooperation, the time is@

Time

STATEMENT OF: e, Gearae Allew raichylo 23 34

HOME ADDRESS:HE#%,_PHONE: ——-

Oxarm Hillg, mD 255
BUSINESS ADDRESS: PHONE:

sEx/Racemos: m /p [N

THIS RECORDED STATEMENT IS TRUE AND CORRECT TO THE BEST OF MY

KNOWLEDGE.

WITNESSED BY
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The date is Monday, February 12, 2007, the time is 1250 hours. The following interview is in
connection with case number SI 07-07 and is being conducted by Sgt. Ajani ID 1994, at District

4,

Ajani: For the record, would you state your name, work address and work telephone
number?

Nichols: Detective George Allen Nichols Junior, ID 2384. My work address is 5 135

_Indian Head Highway, Oxon Hill, Maryland, 20745. My work phone number is
301-749-5064.

Ajani: This interview is being recorded with your knowledge and consent, is this
correct?

Nichols: Yesitis.

Ajani: Detective Nichols, do you recall responding to a departmental shooting in
Accokeek, Maryland on January 24°, 20077

Nichols: Yes [ do.

Ajani: Please tell me everything that you observed and did ence you arrived on the
scene.

Nichols: Immediately responded, upon the scene, I went into the residence and I met with
Cpl. Keith Washington. When I went inside, I saw Keith Washington and I
immediately grabbed him and took him out of the house. I'm the District 4 Shop
Stewart the Union Representative for the, uh, FOP. And therefore, I acted in that
capacity to remove him from the scene and keep him, uh, quiet.

Ajani: Okay, what did Keith tell you when you began speaking to him? What was the
conversation consistant of? X :

Nichols: At first I asked Cpl. Washington was he okay. He told me he was a little sore.
That, uh, two guys that came to deliver furniture and they got into an altercation.
In which they were beating up on him. '

Ajani: Did he tell you anything else? d

Nichols: No that was it.

Ajani: Was anyone else with Cpl. Washington when you arrived?

Nichols: No.
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Ajani:
Nichols:
. Ajani:
Nichols:
Ajani:
Nichols:

Ajani:
Nichols:

Ajani:
Nichols:

Ajani:
Nichols:
Ajani:

Nichols:

Ajani:
Nichols:
Ajani:

Nichols:

When you arrived on the scene, was he inside the house or outside the house?

He was inside the residence.

When you arrived on the scene, did you see his wife on the scene?

Yes, she was, uh, she was outside.
Did you speak to his wife?
No I did not.

When you went in—when you were inside the house, what did you see when you
were inside the house? '

When I went in I saw Cpl. Washington and looked upstairs and, uh, medical
personnel were working on, uh, two, uh, two gentleman upstairs.

How many police officers were on the scene, when you arrived?

I remember two, uh, Officer Jones who was working, uh, evening shift in John
Sector. And I remember, uh, I believe, Sgt. Westfall, he was working one of the
overtime units. '

Did Cpl. Washington tell you...... how he retrieved his weapon?

No he didn't.

Did Cpl. Washington tell you how he received the injuries?

He said the, uh, two gentleman that were delivering furniture, he did say that, uh,
they got into an altercation because one kept walking around his house. And he
grew very suspicious of that. He asked them to leave and they refused to leave,

As he was escorting one of the men, one of the other men, you know, sucker
punched him, while he wasn’t looking. And then they both jumped on him.

Did he say which one sucker punched him? !
I don’t recall. Iknow he said one of them did.
Um, did he describe how he escorted the guy out the house? One of the guys.

He said that he had, he had held one by the arm, like to guide him down the stairs.

0000047
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Ajani:

Nichols:

Ajani:
Nichols:
Ajani:
Nichols:
Ajani:
Nichols:
Ajani:
Nichols:
Ajani:

Nichols:

1 Ajani:

Nichols:

Ajani:
Nichols:

Ajani:

And was the guy resistant?

He didn’t say that the guy was resistant. He just said during the escort procedure
he was sucker punched.

At any point, did you see Cpl. Washington speaking vs_rith his wife?

No I didn’t.

And you went to the hospital with Cpl. Washington, is that correct?

Yes itis.

How did you get to the hospital?

I drove my cruiser to the hospital.

How did Cpl. Washington get to the hospital?

He was transported by ambulance.

Did yc;u and Cpl. Washington have further conversation at the hospital?

I just asked him if he was okay. If there was anything else I could do for him,
because then, uh, uh, Chief Hylton and the Chief, Chief High came in, so. He was
in and out. getting x-rays and some scans done. So no, we didn’t have much
conversation.

Did you observe any injuries on the person of Cpl. Washington?

Yes, he had a; ub, busted lip and I believe, I saw what might have been like a
scratch under the left éye maybe. Maybe the right—it looked like it was like a
scratch under the eye.

And how did Cpl. Washington get to District 47

I transported him to District 4.

| Okay, was there a conversation inside the the vehicle as you're driving him to the,
District 47
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Nichols: No there wasn’t. 1just told him that, uh, advised him of the FOP procedures, next

' that [ would be taking him to the station where he’ll meet with, uh, Mr, Steve

Sunday, the, uh, union lawyer.

Ajani: Do you remember at what point Mrs. Washington, left her property?

Nichols: No, I don’t recall which point she left. ==

Ajani: Are there any additions or corrections to this interview that you would like to
make at this time?

Nichols: No, Idon't.

Ajani: Is the statement true and correct to the best of your knowledge?

Nichols: Yes sirit is.

Ajani: This concludes the interview. Thank you for your cooperation, the time now is
1257 hours.

End of Recording

sm
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Jr. #13947

The date is Monday, February 12, 2007 and the time is 1451 Following interview is in
per S107-07 18 being conducted by Sgt. Reichert, at 16111 Livingston

connection with case num
Road, Accokeek, Maryland, 20607.

your name, addrcsé:and telephone number?

Reichert: For the record, would you state
or, my address is
ar}d my phone number i

Jordan: David Waﬁe Jordan Juni
Reichert: This interview is being recorded with your xnowledge 4 consent, is that
correct?
Jordan: Yes.
Reichert: Uh, Mr. Jordan who do you work for?
Jordan: All American Transport.
Reichert: And how long have you been with Accokeek Volunteer Fire Department?
Jordan: Uh, going On six years. |
Reichert: And do you have an D?
Jordan: Uh, 13947.
Reichert: 139477
Jordan: Yes sir. |
Reichert: And what’s your current position OF do you—
Jordan: Uh, Lieutenant and in about 2 week it will be Captain.
Reichert: And were You working or were you down here serving on, ub, January 2%"’?
Jordan: Yes.
Reichert: Did you get 2 call for, uh, 2 shooting that night?

Jordan: Yes.
0000124
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Reichert: How'd the call go out?

Jordan: Uh, it came out for a shooting involving the County Police.
Reichert: Where were you when you got that call?

Jordan: Uh, ] was in the station. -

Reichert: Andasa result of that call, what did you do?

Jordan: Uh, 1 rode the front seat of the engine. Uh, and had command...

Reichert: When you say—

Jordan: of that engine.
Reichert: When you say engine you mean fire truck?
Jordan: Yes.

Reichert: (unintelligible)

Jordan: The, the, the fire truck.
Reichert: And what happened when you got down 1o the area where this happened?
Jordan: Uh, we staged until the first County Police officer arrived on the scene.

Reichert: 'And how long did you stage before the fire—before the County Police got there?

Jordan: Uh, probably five to ten minutes.

Reichert: And what's the purpose of staging?

Jordan: Uh,' just sO that County Police can secure the scens, uh, to make it safe before w&
go in. E

Reichen: - And were you eventually told it was alright to respond to the scene? |

Jordan: Yes sir. |

Reichert: And what happened next, after you go the word it was okay to respond?

anc012



Jordan:

X

Reichert:
Jordan:
Reichert:

Jordan:

Reichert:
Jordan:
Reichert:

Jordan:

Reichert:

Jordan:

Reichert:

Jordan:
Reichert:

Jordan:

Uh, 1 went in the house and, uh, 1 walked up the stairs and I saw one marked
officer at the tOP of the stairs, ull, and the one unmarked officer also at the tOp of
the stairs, both, ub, uh, both patients that were shot were both handcuffed, v, 1
went to the first patient that was to the left of the stairs, almost imme diately at the
top of the stairs. Um, and my partner josh Carlson, he went to the right and took
the other patient. Uh, started cutting the clothes off of mY patient, Brandon, and

, noticed that he was shot twice. Um, 1looked up and saw the unmarked
uniform officer, uh, saw thathe had a couple hits t0 the face.-1 asked if he was
okay. He said, he was. 1 continued doing my patient care- Um, with Brandon.
And 1 asked the marked officer to remove the handcuffs sO 1 could, ub, continue
patient care. The patient was in a lot of pain. And so I cut his clothes off. 1
found two shots, uh, one to the upper abdomen and one to the right knee.

And did they take the nhandcuffs off when you asked?
Yes they did. |
You say there were two officers there when you got there?

Uh, the one that had rcsponded down there was a marked, ub, uniform officer.
The other on¢ was, uh, uh, home OWRET.

Was anybody else in the house other than who you already mentioned?

Not that I saw.

When you first got there what do you s¢€ outside the house?

Uh, nothing, 1 just see 2 Marlo Furniture truck outside the house and that’s it.
Did you see any people outside? '

No.

And how would, what kind of clothes was, uh, what was it, Bré.ndon, was the first
person, name of the person you worked on? : .

Yes.
What kind of clothes was Brandon wearing?

Uh, if I can remember correctly, it was just jeans and a t-shirt.
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Reichert:

Jordan:

Reichert:

Jordan:

Reichert:

Jordan:

Reichert:

Jordan:

Reichert:

Any kind of outer garments OF anything?
] don’t remember of any. Um, D% I’m pretty sure there wasn't.
And you say some of his clothes were cut off upstairs in the residence?
Uh, yes, We cut his clothes off there. -
All, I mean, when, I'm just asking—
Uh, his 1-shirt and his jeans.
Okay, what's the purpose of cutting off the clothes?

Uh, just so we can find wounds. Y ou know, where he was shot any entrance
wounds, exit wounds etcetera- ' oo

What kind of wounds did you find on Brandon?
Uh, just found, he would, Jooked like he’d been hit in the upper lip, um, Idon’t
know if it was by fistor object. 1 couldn’t tell. Unm, just minot blood, minor

injury. Uh, he also had a gunshot wound to the upper abdomen and right knee.

And what did you ask Brandon when you got there?

Uh, 1 asked him where he was shot, and he told me that he was shot in the right
knee. His stomach and his mouth. Um, that’s when 1looked at his mouth and
gaw that he was not shot there.

Did he say what had happened during this incident?

No he didn’t.

Did you ask him?

No sir. .

Did any of the officers tell you what happened in this incident?

No sif.

Hear any of ‘em talking about what happencd‘?
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Jordan: I heard a few, I can’t recall any names or anything like that. Uh, just heard that

there was an altercation in the house.

Reichert: Anything more than that did you hear?

Jordan: . Uh, no that, they chased ‘em up the stairs and, uh, that’s when he fired on ‘em.
Reichert: You say somebody, you heard somebody say they chased them up the stairs?
Jordan: 1 believe so.

Reichert: Do you know who would have said that?

Jordan: - No, there was S0 many people, so many things going on 1 wouldn’t know.
Reichert: Did more people arrive in the house after you got there?

Jordan: Yes, numerous.

Reichert: Uh, policemen and fire, fire personnel?

Jordan: Yes, both.

Reichert: Who was all riding o your fire truck that night?

Jordan: Uh, Kathryn Fortgang was driving. 1was in the seat, or in the passenger seat.

And back 1 had, uh, Ricky Claggett and Russell Sptuytte. And on the ambulance
was Josh Carlson driving and Christina Beavers on, uh, in the officers scat and

Reichert: And when you initially, after you did your initial assessment, what did you
determined needed to be done next?

Jordan: Uh, I told, uh, Chief Gillis that we needed to fly my patient out. Unm, 1 told him
how many times he was shot and, uh, he Jefinitely needed to go to a trauma
center and we needed another medic unit. U, that we would could give proper

care to both patients.

Reichert; And what happened, uh, what happened next after you treated him and cut off his
clothes, that kind of thing, what happened next?

Jordan: Uh, we continued treating, uh, for both wounds. The right knee and the upper
abdomen, uh, wasn’t too worried about the mouth, cuz it just looked like a minor
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Reichert:
Jordan:
Reichert:
Jordan:

Reichert:

Jordan:
Reichert:

Jordan:

Reichert:
Jordan:
Reichert:
Jordan:
Reichert:

Jordan:

Reichert:

injury. Uh, he had much more serious injuries, uh, the medic unit got there, 1

started assisting the medic unit. Uh, or the medic, the paramedics with their
patient care. Un, the, starting the IV line, uh, and just continuing to wWrap the
wound. We loaded the patient up O, uh, what’s called a Reeve stretcher. Justa
flexible stretcher. Um, walk him down the stairs, after he was the second one.
The first one was a higher priority SO he went dowm the stairs first. And then we
transported our patient down the stairs.

But your patient Was located closer to the stepé, is that what you said---
Yes—
But the other patient went first?

Yes.

And uh, when you got to the house to where he was being carried out on the
stretcher, how long do you think you were there?

Probably twenty minutes, T'd say.

And when you Jeave the house, where do you go?

Uh, I wasin the back of, the medic unit Clinton Medic Unit with the one medic,
uh, and the EMS 14, uh, which another medic. He's & EMS Supervisor. And]
worked with them in the back the whole time as we went to the landing sight.
Are you with Brandon the entire time, once You-—

Yes—

get on the scene?

Yes until I put him in the helicopter.

And did he make any other statements that e haven't talked about?

Um, no. [ mean, as I was walking from the helicopter, I told him I was putting
him in the helicopter and he’d be with another pararnedic and, uh, that, she’d be

taking him to the hospital and he told me thank you. And that was it.

Uh, did he make any other statements that, that you haven't told me about?
000012
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Jordan: No.
_,.——"“"_‘
Walls: You said that, uh, the homeowner had hits to the face?
Jordan: Yes. )
Walls: Can you describe them 2 little?
Jordan: Um, it, it 1ooked like, 1 can’t exactly remember where, but um, it looks like just
kind of 2 couple punches. I don’t think it was 2 weapon of anything like that. Uh,
1 don’t recall seeing any blood. I remermber, uh, seeing some swelling 1 believe
and that’s about it.
Walls: Okay, and where would you see the swelling?
Jordan: Oh in his face, uh, I believe around the cheek area, T'm not quite for suré. Ijust
gverything was going sO quickly.
Walls: And you said it was a couple hits?
Jordan: Yes.
Walls: Okay how do you know a couple?
Jordan: Unn, it looked like different kinds of swelling, in different places of the face.
Walls: Did you have any conversation with the homeowner?
Jordan! 1just asked him if he was okay? Um, he told me he was. Itold him I asked him
f he wanted to go 0 ihe hospital. He said, he did not. And that was it.
Walls: Did he tell you that he -got hit?
Jordan: Uh, yes.
Walls: Did he explain where? | 3 i
Jordan: No, he just said in the face @ couple times. That's all he said.
Walls: Okay. Um, and you were, W, taking Brandon down the steps you were actually
physically helping?
Jordan: Yes.
000015 {
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Walls: 1take it he was OB the backboard?
Jordan: Uh, he wa.s on a flexible recve stretcher.
Walls: Okay, and um., when you were taking him down the stairs, did anything fall off
' the stretcher that you took note of?
Jordan: No.
Walls: Nothing at all?
Jordan: No.

Reichert! And the injury 10 Brandon’s face, can you, what kind of injury was it?

Jordan: Um, it, it jooked like the two top teeth, um, looked like someone had either struck
him with a fist or, I, I some type of object. Justa, and there was little blood, um, .
that’s about it.

Reichert: Blood on the inside or the outside of the mouth?

Jordan: Um, both—-—well more the inside.
Reichert: And he had said, he had actually said he’d been s hot Of something?
Jordan: Yes he said he'd been shot in the mouth. Uh, however he was not.
Reichert: Okay. Anything else [ haven't asked you you thinks important?
Jordan: Um, we went back down to the house afterwards 10, uh, about T guess 2 half hour
45 minutes later 10 transport, uh, Mr. Washington 10 the hospital.
Reichert: And did you respond on that, that call as well?
jordan:  YesTdid: | R
Reichert: Did you have any conversations with Officer Washington?
Jordan: Yes 1did.
What, what did he say then?
00001 31
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Jordan: Um, really couldn’t” get in the house, uh, they wouldn’t let us in the house, uh,
because he was, 1, he was talking to somebody. Um, 0 we had to wait outside for
about ten minutes. Uh, after he came out, I asked him if he wanted to go 10 the
hospital. He said, he did. Uh, I told him to follow me Then I showed him to the
ambulance, uh, Bryans Road ambulance had arrived and we walked him t0 the
Bryans Road ambulance, uh, right before W€ got in-the ambulance he walked his
keys over 10 his next door neighbor t0 give to his wife and daughter. And uh,
then 1 helped him in the ambulance that was it.

Reichert: Did he say what had happened at that time?

Jordan: No.

Reichert: And what, did that in fact be the same, Was that the same person you saw earlier
when you first arrived?

Jordan: Yes. Yes it was.

Reichert. Okay

Walls: When you walked, uh, were walking out, were you with him when he handed his
keys to his wife and daughter? '

Jordan: Uh, no. he, he walked by, ub, with another officer1 believe and went in the
house, 1 believe. um, and we just stood by the ambulance waiting. We were told
to just kinda wait.

Walls: Can you describe that officer he was with?

Jordan: No, there was 50 many at that time. —

Walls: Was be uniformed or plain clothes?

Jordan: Uh there was aumerous officers around him. Um, from the point he walked out

‘ of the house, after we waited, and until we put him in an ambulance, there’s
pumerous officers around him. Uh, he shook 2 couple hands, did things like that
and then went in the house. :

Reichert: S0 he walks out of one house and goes to another house?

Jordan: Yes.

How long was he in that second house?
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Jordan: Uh, all of five toten seconds at the most.
Reichert: And that was, you understand he was getting, he was giving somebody his keys?
Jordan: Yes, his wife and daughter 1 believe. .-
W:alls: And where waé that house located?
jordan: uh, right across the street.
Reichert: And what house did he come out of?
Jordan: ’m not quite sure:

Reichert: Okay. .

Jordan: Just one of the ones across—1 mean, I,I’m,1 don’t know exactly if he went in. 1
know he walked up towards the front door. UR, at that time I was taking care of
other things. S0 I'm not sure if he actually walked in the house Of just handed

. them through the front door.
- Reichert: "~ But, but1guess the point 'm trying to get at, it’s cleat he was in, he was in two

different, he was, he came out of one house and wentto 2 second house 10 get rid
.of his keys? _

Jordan: . Yes. Yes.

Reichert: And the second house where he turned over his keys he wasn’t, may have gone in,
may not have.

Jordan: Right.

Reichert; And if he did, he wasn't in there but a few seconds.

Jordan: - Right. . R
Reichert: - Fivetotenl think is what you said.

Jordan: At the most.

Reichert: Okay, anything else based on those couple of questions‘?
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Jordan: No.
Reichert: Is this statement true and correct 10 the best of your knowledge?
Jordan: Yes. ' . -
Reichert. This concludes the interview. Thank you for cooperation, the time is 1504,
End of Recording
sm
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The Date is'_!t'*' v ) [yﬁ (5 2op’7 and the time is /300
Day Dar= ' o Time
The following interview is in connection with case # Jo07-07 and is

1AD Casz Number

£
being conducted by 7. & Waees 7398 at

Investigator

/ftc/dwﬁ Fpo T IELS

Location

For the record, would you state your name, address and telephone numbet. This interview is

being recorded with your knowledge and consent, is this correct?

PROCEED WITH INTERVIEW

Are there any additions or corrections to this interview that you would like to make?
Is this statement True and Correct to the best of your knowledge?

This concludes the interview, thank you for your cooperation, the time is (%06 .

Time

e
28¢

PHONE: g

:53/3 2¢ = 7058

STATEMENT OF:
HOME ADDRESS:

BUSINESS ADDRESS: - Cp.  //

. SEX/RACE/DOB: _’,

THIS RECORDED STATEMENT IS TRUE AND CORRECT TO THE BEST ".—OF MY

@ /wr/dq) 15

WIT\fEssEﬁ BY SIGNATURE

KNOWLEDGE
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The day is Thursday, the date is February 15, 2007, the time now is 1300 hours. The following
interview is in connection with SI case number 2007-07, is being conducted by Lt. Walls ID

1398, this is a telephone interview. .

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

_ Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

And for the record ma’am, would you state your full name, addreés, telephone
number?

Amber Diona Washington.w
20616. My telephone number i i :

Okay and Ms. Washington, um, this interview is being recorded with your
knowledge and consent, is that correct?

Yes.

Okay and you are a volunteer with the, uh, Bryans Road Volunteer Fire
Department?

Yes.

And what is your ID number?

284.

And what position do you hqld there?
EMT Student Intern.

Okay. And referring you back to January 24% 2007, were you working in that
capacity on that evening?

Yes.
Okay, do you recall, uh, receiving a call, uh, on Shellford Lane in Accokeek?
Yes. g

What do you remember about that call?

We were told that it was a shooting and, involving a cop and two other persons.
And we got dispatched for mutual aid.
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Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:_

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

| Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Mutual Aid?

Yeah.

Okay. And uh, who, who were you dispatched with?

We heard it through the t.v, dispatchin'g and then gharles County dispatched us.
Okay. And, uh, who did youride on the cal'}'“fith? '

Ronnie Burns, Carl Washington; Kelly Kraul a;d myself.
Kelly Kraul?

Yeah.

How do you spell that last name?

K-r-a-u-L

Okay, yourself, Karl Washington and who was the first person?
Carl Washington and Ronnie Burns.

Could you spell Ronnie’s last name?

B-u-r-n-s.

Burmns, gotcha. (coughs) Excuse me I'm sorry. And um, you all went on one
apparatus?

Yes.

Okay, and that was the ambulance?
Yeah.

Who was driving the ambulance?
Ronnie Burns.

Okay, and where were you riding?
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Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:
Walls:

Washington:

Walls:

. Washington:

Walls:

Walls:

Walls:

L

Washington:

Washington:

In the back.

And who else was riding in the back?

Kelly Kraul

Okay, and uh, where was Carl Washington riding’.; T
The Officer’s seat.

Okay. -

Passenger seat.

Okay. Alright, and uh, when you were arrived on the scene, what did you see?

There were a lot of cop cars and people standing outside and the apparatus from
Accokeek and medic units.

Did, did you go into the house?
No.
What did you do when you got to the scene?

We got our stretcher out and blankets, aid bags and brought everything to the door

- and just stood by.

Okay.
Our EMT and other EMT went inside to help.

Okay, and did there come a time where you, um, and uh, your company took, uh,
care of patient?

We took care of the officer. F
Okay, do you remember his name?
No. Uh, his last name was Washington.

Okay—
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Washington:

1 remember.

Walls: ' (laughs) Okay, and do you recall, um, observing any injuries?

Washington: He complained of pain in his jaw and 2 headache.

Walls: And a headache? -

Washington: Yeah.

Walls: Okay, did you observe anything that would corroborate, uh, him having pain in
his jaw?

Washington: No.

Walls: Did you notice any, um, any blood on him at all?

Washington: No, not that I can recall.

Walls: Any swelling?

Washington: His faE:e look a little, looked a little swollen on the right side.

Walls: Okay, and where exactly on the right side?

Washington: Down by his cheek area.

Walls: QOkay. Any, uh, and where did you observe that? Where was, where were you
and the patier_n?

Washington: In the back of the ambulance.

Walis: dkay. And um, what did you do once you started treatment?

Washington: We assessed his vital signs, placed himona back board in a collar.

Walls: And then what did. you do? ¢

Washington: We transported to Fort Washington.

Walls: Okay and, uh, did you relinquish custody of him to hospital personnel at that

point?
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Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington.

Walls:

Washington:

Walls:

. Washington:

Walls:

Washington:

" Walls:

Washington:

Walls:

Yes.

Okay did you have any contact with him after that?

No.

Okay and during your entire time that you had contact with, uh, Mr. Washington
as a patient, did he make any statements regarding what had occurred?

No.

Okay, did he tell you how he got his injuries?

He said, that he was in an altercation with the two people.

Alright, did he describe, um, what type of altercation?

He said that they argued and one of them hit him.

Did he tell you anything else?

No. .‘

Okay, uh, did he make any statements to anybody else that you're aware of?

No.

Okay. And ub, when he made these statements who else was, um, with you and
the patient?

Not, our Officer Carl.
Okay, and where was, um, Ms. Kraul and Mr. Burns at this point?

This, we were able to pick up the officer, this was our second run back to
Accokeek. I

Okay. And who wason the second run, all of you?

It was Karl and myself in the (unintelligible) the driver I do not remember. 1
don’t recall.

Okay, would, uh, David (unintelligible) would that ring your—

0000236




SIRT 2007-07

Amber Diona Washington #284
Fire Department/Company 11

Page 6

Washington: [ think that’s who it was maybe.

Walls: Okay, so Kelly Kraul and, uh, Ronnie Burns did not make the second trip?

Washington: No. o

Walls: Okay, Ms. Washington, um, is there any, anything else you'd like fo add, any
additions or corrections you'd like to make?

Washington: No sir.

Walls: Anything that you think may be important that we haven't talked about regarding
this incident? ' :

Washington: No sir.

Walls: Okay, is this statement true and correct to the best of your knowledge?

Washington: Yes.

Walls: Qkay the time now is 1306. This concludes the interview. I thank you for your
time.

Washington: Okay.

End of Recording

sm
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-~
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For the record, would you state your name, address and telephone number. This interview is

being recorded with your knowledge and consent, is this correct?

PROCEED WITH INTERVIEW

Are there any additions' or corrections to this interview that you would like to make?
'Is this statement True and Cormect 10 the best of your knowledge?

This concludes the interview, thank you for your cooperanon the time is pﬁ .

Time
s
STATEMENT OF: Ciyle (Gtred }"ﬂﬂéksqz-\- 7 .
_ ‘HOME ADDRESS: L 2d /s #1) . PHONE: ‘
BUSINESS ADDRESS: _- PHONE: ! -
. SEX/RACE/DOB: '
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KNOWLEDGE. |

A
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ITNESSED BY . SIGNATURE
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The day is Thursday, the date is February 15, 2007, the time now is 1036 hours. The following
interview is in connection with SI case number 2007-07, and is being conducted by Lt. Walls ID

1398, this is a telephone interview.

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

- Walls:

Washington:

© Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:.

Washington:

Walls:

Washington:

Walls:

Washington:

And for the record sir, would you state your name,.uh, address and telephone
number? '

Okay, Clyde Richard Washington, address is AR

telephone number is I

Okay, and uh, Mr. ‘Washington do you hold the position with the Bryans Road
Volunteer Fire Department? ' ‘

Yeé sir, 1 hold the position of EMS Deputjr Chief, which is in charge of the EMS

Division.
Okay and the fire, uh, the pumber to the fire house there?
Uh, it’s 301-375-7055.

And what is the station number sir?

The station number is 11.

Company 11?
Yes sir.

Okay. Okay and,ubh, Mr. Washington this interview is being recorded with your '
knowledge and consent, is that correct? :

Yes sir.

Okay, referring you back to January 24, 2007, did you have an occasion to, uh,

take a call for service on Shellford Drive in Accokeek? -
jl

Yes I did sir.

_ Uh, can you tell me how you received that call?

I received the call via through 911 Charles County, uh, dispatch center.
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Walls: Okay, and uh, what did you do as a result of receiving that call? |
Washington: 1 was call, uh, it, it was dispatched as....Jet here, it was dispatched as a injured -
subject, uh, (unintelligible) responding and I arrived on the scene, I notified
dispatch 1 was'on the scene. '
Wallsi And once you, um, arrived, who did you arrive on the scene with?
Washington: 1 arrived on the scene with David Hamwich which was my driver. Amber
: . Washington which was, my, uh, observer.
.“
Walls: Okay. And what did you doat that time?
‘ Washington: Um, dispatched (unintelligible) arrived on the scene, 1 was told to stay outside til

the patient come out the house. Uh, the patient walked outside the house, uh, the
patient stated he was assaulted during the altercation. Patient mouth was  °
swelling, patient had a ice pack on his mouth. Patient chief complaint was neck
and back injury. Upon assessing patient, when checking, uh, all the extremities
patient was in pain. Patient had a ice, uh, placed a collar on patient and
backboard for spinal mobilization. Check vitals, patient was stable, patient kept
complaining about face hurting. There was visual signs of swelling. Patient had
no known allegories. Patient had no known history. Only asked questions that
was pertaining to my assessment. No other question was asked because of
ongoing investigations. Uh, patient was, patient was transported priority to the
Fort Washington Medical Center. Turned over patient care 10 the ER nurse, gave
complete report of what was found when arrived on the scenc upon there was
other polices on the scene. . '

Okay, Mr. Washington, uh, when you said the patient complained about, um, uh,
uh, a sore mouth, did you notice any blood in or around his mouth?

. 1 noticed swelling, uh, ot blood, but swelling around the lip area.
" Alright. And um, did you do any initial treatment of that?

. Uh, I did not stabilize it because he had a ice pack on it. i

Okay, very good. Okay and when you said, um,-you had no other conversation
and your, you're speaking, uh, that you only asked him medical questions?

Right, my, my priot history of as a,as a EMS provider is my, m'y basic job is only
ask questions pertaining to the, the patient assessment only. Um, that is my job.
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Any other questions would be in appropriate and out of line, so. I, I stay away
from that part of it. : . .

Walls: | Okay sir. Did, uh, Mr., uh, do you know the name of the patient?

Wash_jngton: _The name Aof n:ly patieﬁt was Keith Washington. ==~

Walls: Okay, and did Mr. Wéshington make any statements to you that. were unsblicitcd?

Washington: No he didn’t., uh, when 1 asked him, I had asked him, what happened and then I

had to reassure him. He told me that it was under investigation and I, I did say
- Mr. Washington, Ionly want to know questions pertaining to your injury.

Walls: - Oh, okay. And um, did you overheaf, uh, Mr. Washington make any statements
to anybody else, once, uh, you were taking care of him? '

Washington: No, the only statement, only other statement that he made is that you can’t even
be safe in your own house. -That was the only statement he made to me.

Walls‘: ' Okay, and um, he, he, j(ou &anSporte_d him in the ambulance?
W-ashington:  Yes sir. - R _

Wallls_.: ~ Okay and you were in the bac;k ‘o‘f the ambulance with hnn'?
Washington: - Yes sir, I was, I was the taken ﬁaﬁ;:nt care. | |
Walls: Okay was there anybody BlTSG in the back of the ambu—
Washingtoﬁ: Amber Waéhington.

‘Walls: Okay. Alrighty sir. Aﬁd um, do you recall him making any statements to Ms.
Washington or any of the ER personnel at the hospital? -

Washington: No sir. None al all. 1, no; no, nothing other than what we needed for patient

-

assessment. O

Walls: Okay, did you have any other interaction with anybody else on the scene, other
' than, uh, the patient, Mr. Washington?

Washingtoni Uﬁ, 1 don’t know. I can’t, I can’t recall that, because that, like T said, that’s not the
way I practice. Uh, I stayed away, I stayed on my part and I let them do the '
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investigation. Cuz that was noné of my business. Uh, s0 I pretty much stayed
away from ‘em. '

Okay sir. Are there any additions or corrections to this interview that you would

Walls:
like to make? Anything you'd like to add that you think may be important?
Washington: Uh, i#'s very important that, t0 know that the swelling on his face is consist, my
' experience being a EMS provider, is consistent with assault.

Walls: Okay.

Washington: ~ Being assaulted. Uh,l it is very important to know that when I checked his
extremities that he was in very much pain. Which means that, how this, you
know, something happened other than him just falling or something. Ican’t,1,1
don’t know, like I said, it’s none of my business but it’s consistent with assault
because when I checked him from neck down, he was in extreme pain. A

Walls: Okay, sir, anything else you'd like to add?

Washington: That's it sir.

Walls: " Okay, is this statement true and correct to the best of your knowledge?

. Washington:  Yes sir. |

Walls: Okay sir, the time pow is, uh, 1044. And this concludes the interview. I thémk

you for your time.: ' B
-End of Recording
sm
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